شركة الاتصالات الكويتية ش.م.ك.ع. مبنى اولمبيا. صندوق البريد 181 P.O.Box السالمية - 22002 - الكويت - Kuwait

+965 5567 0000

+965 55 676 714

www.stc.com.kw

info@stc.com.kw

Date: 22 October 2025 Ref: COMP\ 826

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi CEO - Boursa Kuwait State of Kuwait Best Regards

## Subject: Board of Directors meeting of Kuwait Telecommunications Company stc

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 and its amendments regarding Disclosure of Material Information.

We would like to inform you that The Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc will hold a meeting on Sunday, October 26<sup>th</sup>, 2025, at 03:00 PM, one of the meeting Agendas is discussing and approving the interim financial statements as of September 30<sup>th</sup>, 2025.

Sincerely Yours,

SiC

التاريخ : 22 اكتوبر 2025 المرجع : COMP/826

السيد/ محمد سعود العصيمي المحترم الرئيس التنفيذي -شركة بورصة الكويت دولة الكويت تحية طيبة وبعد،

## الموضوع / اجتماع مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الافصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc سوف يجتمع فى يوم الأحد الموافق 26 اكتوبر 2025 في تمام الساعة 03:00 ظهراً، حيث سيكون من ضمن بنود جدول أعمال مجلس الإدارة مناقشة و اعتماد البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025.

وتفضلوا يقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Dr. Mahmoud Ahmed Abdel Rahman د. محمود أحمد عبد الرحمن Chairman of Board of Directors رئيس مجلس الإدارة **SiC** شركة الاتصالات الكويتية



## نموذج الافصاح عن معلومة جوهرية Disclosure of Material Information Form

Date: 22/10/2	التاريخ :
Name of The Listed Company:	اسم الشركة المدرجة
Kuwait Telecommunications Company stc	شركة الاتصالات الكويتية stc
Disclosure Title	عنوان الافصاح
Disclosure of Material Information	افصاح معلومة جوهرية
The Material Information	المعلومة الجوهرية
As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 and its amendments regarding Disclosure of Material Information.  We would like to inform you that The Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc will hold a meeting on Sunday, October 26th, 2025, at 03:00 PM, one of the meeting Agendas is discussing and approving the interim financial statements as of September 30 th, 2025.	وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الافصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية. نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc سوف يجتمع في يوم الأحد الموافق 26 اكتوبر 2025 في تمام الساعة 03:00 ظهراً، حيث سيكون من ضمن بنود جدول أعمال مجلس الإدارة مناقشة و اعتماد البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025.
Significant Effect of the material information or the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
No financial effect	لا يوجد أثر مالي
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained herein and acknowledges that it has exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. This is without any liability on the part of the Capital Markets Authority and Boursa Kuwait regarding the contents of this disclosure. Both entities disclaim any responsibility for any damage that may be incurred by any person as a result of the publication of this disclosure, the permission to publish it through their electronic systems or websites, or from the use of this disclosure in any other manner.	يتحمل من أصدر هذا الافصاح كامل المسؤلية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بانه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤلية على كل من هيئة اسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإقصاح، وبما ينفي عنهما المسؤلية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح باي طريقة آخرى.



